
Zápis ze zasedání zastupitelstva Obce Rasošky č. 4 ze dne 7.2.2023 

Č.j. OUR 27/2023 

Sp. Zn. 101.2.1 A10 

 

  

Místo konání : Obecní úřad Rasošky 

Začátek jednání: 18:06 hod.   

Konec jednání :  19:40 hod. 

 

Přítomni: Oldřich Rezek, Ing. Pavel Pouznar, Ing. Martina Krystová, Petr Pilař, Markéta 

Alinová, Karel Jandík, Ing. Bc. Luboš Rejl 

 

Pořad jednání:  

1. Počet přítomných 7 – zastupitelstvo je usnášeníschopné                                                                                                        

2. Zapisovatel: Hana Uždilová 

    Ověřovatelé: Ing. Martina Krystová 

                         Petr Pilař 

 

3. Program  

1. Schválení programu zasedání 

2. Volba zapisovatele, ověřovatelů 

3. Kontrola usnesení 

4. Smlouva o smlouvě budoucí o zřízení VB č. IV-12-2025194/04 

5. Darovací smlouva – knihovna Jaroměř 

6. Smlouva – akční skupina MAS 

7. Rozpočtové opatření č. 1 na vědomí 

8. Rozpočtové opatření č. 2 - poplatek vynětí z půdního fondu 

9. Smlouva s pověřencem GDPR 

10. Různé a diskuze 

 

1. Schválení programu. Starosta obce zahájil zasedání a uvítal přítomné. Oznámil, že je 

přítomno 7 zastupitelů – zastupitelstvo je usnášeníschopné. Přednesl návrh programu 

jednání a ten byl schválen. Ing. Martina Krystová požádala o doplnění do programu – bod 

Smlouva s pověřencem GDPR. 

 

2. Volba zapisovatele a ověřovatelů. Zapisovatelkou byla navržena Hana Uždilová, jako 

ověřovatelé Ing. Martina Krystová a Petr Pilař. 

 



3. Kontrola usnesení. Zadané úkoly nebyly. 

 

4. Starosta obce předložil smlouvu o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene a dohodu  

o umístění stavby VB č. IV-12-2025194/04 s firmou ČEZ Distribuce, a.s. Smlouva byla 

schválena. 

 

5. Starosta obce předložil zastupitelům darovací smlouvu s Městskou knihovnou Jaroměř  

ve výši 5000 Kč. Dar je určen na nákup knih do výměnného fondu v rámci regionálních 

knihovnických služeb. Smlouva schválena. 

 

6. Starosta obce předložil zastupitelům smlouvu s Místní akční skupinou Mezi Úpou a Metují 

(MAS) na roční příspěvek 10 Kč za obyvatele obce. Tento dar je určen na pokrytí 

financování spoluúčasti na režijních nákladech Místní akční skupiny Mezi Úpou a Metují, 

z.s. Tato skupina působí ve všech operačních programech Evropské unie, kde mohou žádat 

zejména obce , ale i podnikatelé, školy, zemědělci a neziskové organizace. Ing. Bc. Rejl  

se dotázal, zda tyto služby využíváme. Pan starosta uvedl, že škola již něco málo využila. 

Občas posílají nějaké nabídky, ale to se nám v daný čas nehodí. Ing. Krystová odpověděla, 

že je to tak, jak uvádí pan starosta, neboť vypsané dotační programy neodpovídaly našim 

požadavkům v daném čase. Ne vždy se to sejde s tím, co zamýšlíme.  Nyní bylo vypsáno 

pro školy. Pan M. Slezák uvedl, že na školu, byl dotační program velký, miliónový odvod. 

Smlouva byla schválena.  

 

7. Rozpočtové opatření č. 1 – příjem a zároveň výdaj na prezidenské volby ve výši 38.600 Kč 

a ve výdajích el. energie – Technický dvůr 20.000 Kč na vědomí 

 

8. Rozpočtové opatření č. 2 – výdaj na trvalé odnětí půdy ve výši 65.000 Kč a výdaje smlouva 

MAS ve výši 7.050 Kč. Schváleno. 

 

9. Ing. Krystová předložila návrh na výpověď současné smlouvy na zajištění služeb výkonu 

funkce DPO (pověřence) pro obec a školu se Svazkem obcí  “ÚPA“. Ročně obec platí  

za tuto službu 16.374 Kč. Je na zastupitelích, zda budou v tomto hledat úsporu a peníze 

přesunou na jiné aktivity. Ing. Krystová tuto výpověď vysvětlila tím, že nejsou dostatečně 

plněny povinnosti vyplývající ze smlouvy. Markéta Alinová se dotázala v jakém smyslu  

si pověřenec neplní své povinnosti. Ing. Krystová odpověděla, že povinnosti nejsou plněny 

dlouhodobě. Pověřenec je povinen monitorovat soulad s GDPR, zákonem č. 110/2019 Sb., 

o zpracování osobních údajů a dalšími předpisy v oblasti ochrany osobních údajů. Měl  

by proškolovat, informovat, posuzovat vliv na ochranu osobních údajů.  Ing. Krystová 

předložila nový návrh na pověřenkyni JUDr. Ing. Martinu Nyklovou, Ph.D a uvedla,  

že disponuje potřebnými a odbornými znalostmi. Obec by takto ušetřila přibližně  

15. 000 Kč ročně. Ing. Bc. Rejl navrhl možnost vypovědět smlouvu až po kontrole 

kontrolním výborem, uvedl, že chtěl dát návrh na provedení kontroly. V minulosti proběhla 

kontrola na výkon funkce pověřence, byly tam nějaké nedostatky, tak by navrhoval, zda je 

možné rozhodování o pověřenci odložit. Pokud tam jsou nějaké nedostatky a my jsme 

pověřenkyni platili, tak ať ty nedostatky odstraní. Nechce, abychom platili za něco, co není 

hotové, také by chtěl ověřit reference na novou pověřenkyni. Ing. Krystová uvedla,  

že pravdou je, když stávající pověřenkyni, v minulosti, upozornila, že škola ani obec nemá 

uveřejněné povinné informace podle čl. 13 a čl. 14, tak je na webových stránkách,  

po poskytnutí dokumentu, dodatečně doplnila a soulad tím napravila.  Zastupitelé hlasovali, 

zda vypovědět smlouvu s pověřenkyní GDPR. Bylo schváleno.  

 



10. Různé a diskuze.  

 

a) Ing. Krystová předložila návrh stavebního výboru, výzvu k podání nabídek na projekt 

s názvem „osvětlení multifunkčního hřiště“.  Na tuto akci obec obdržela dotaci 

z dotačního fondu Královéhradeckého kraje č. 22POVU1-00452. Ing. Krystová sdělila, 

že výzva bude uzavřená, odešle se k podání nabídek 4-5ti dodavatelům, návrh smlouvy 

o dílo a průvodní dopis připraví. Obecní úřad následně obešle dodavatele. 

Předpokládané zahájení prací duben – ukončení do 4 měsíců (nejpozději do 31.8.2023). 

Termín pro podání nabídek bude do 6.3.2023 do 15:00 hodin. Zároveň  

Ing. Martina Krystová navrhla výběrovou komisi ke schválení, a to: Ing. Stanislav 

Čermák, Vladimír Fišar, Ing. Krystová a jako náhradníci - Ing. Hana Hřivnová  

a Ing. Bc. Luboš Rejl.  Komise byla schválena. Komise se sejde k posouzení nabídek 

dne 6.3.2023 v 17:15 hod.   

 

b) Starosta obce informoval zastupitele, že obec obdržela informaci o plánu ČEZ  

na zrušení nadzemního el. vedení a umístění v zemi pro ulici na Lumerách. Starosta 

obce informoval zastupitele, že musí zjistit více informací vzhledem k plánu výměny 

světel v obci. Starosta si domluvil schůzku s projektovou firmou, která nás oslovila.  

 

c) Starosta obce informoval zastupitele v rámci návrhu prodloužení pracovní doby pošty 

o telefonickém hovoru s vedoucím pošty v Náchodě.  Nenalezli řešení této situace.  

 

d) Starosta obce poděkoval rodinám Hubnerovým, Rejchrtovým, Drbohlavovým, 

Kulhavým za Tříkrálovou sbírku. Bylo vybráno celkem 22.835 |Kč + 2 EUR. 

 

e) Starosta obce informoval, že k 31.12.2022 měla obec Rasošky 705 obyvatel s věkovým 

průměrem 37,65 let.  

 

f) Starosta obce informoval o možnosti dotace na solární energii pro veřejné budovy je  

ve výši 70%. Dalo by se využít na školu a Sport klub. Zjistí ještě více informací.  

 

g) Starosta obce informoval zastupitele, že obec před Vánoci navštívila firma Beas Solar 

s Ing. Syrovátkou a zástupci firmy a informovali o záměru o vybudování fotovoltaické 

elektrárny na polích v katastru obcí Nový Ples, Rasošky a Vlkov.  

 

Diskuze:  

• Ing. Bc. Rejl zažádal o zvýšení počtu členů kontrolní komise o 2 členy, a to pana 

Zbyňka Kleina a Petra Morávka.  Schváleno 

• Paní Markéta Alinová informovala zastupitele o školení první pomoci, které 

v obci provedl záchranář Ing. Krapáč. Ing. Krapáč informoval o aplikaci 

Záchranka. Paní Markéta Alinová navrhla, že bychom mohli tuto informaci 

zveřejnit ve zpravodaji, případně roznést letáky do schránek. Ing. Bc. Rejl tuto 

aktivitu podpořil. 

• Na jednání zastupitelstva se dostavil Mgr. Drbohlav a spolu s panem Petrem 

Pilařem by rádi realizovali myšlenku pravidelného setkávání a propojování 

občanů napříč spolky. Konkrétně by se uskutečnilo 5 setkání do roka – tj. 

jedenkrát za dva měsíce 2 hodiny. Toto setkání by moderoval facilitátor – 

odborník na vedení diskuse. Na tuto akci bylo požadováno 22, 5 tis. za rok.   

Ing. Krystová by ráda dala tomuto nápadu prostor. Starosta obce sdělil, že je 

potřeba dát písemnou žádost s detailními informacemi.  Ing. Pouzar navrhl,  



že by bylo dobré soustředit se také na seniory, kteří jsou v dnešní době nejvíce 

izolováni a v době předcovidové se pravidelně setkávali. Bylo dohodnuto,  

že pan Petr Pilař s Mgr. Jakubem Drbohlavem předloží konkrétnější program 

akce s jejím oceněním a případně podají žádost na OÚ Rasošky na schválení 

zastupitelstvem.   

• Starosta obce informoval, že probíhá výběrové řízení na účetní obce. Funkci 

přebírá paní Kučerová na přechodnou dobu, než se nalezne nová účetní.  

• Starosta obce poděkoval kulturnímu výboru za uspořádání přednášky o první 

pomoci a sbírky šatstva pro Diakonii Broumov. 

 

 

        

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



                                                                                                                       

Usnesení č. 4 ze zasedání zastupitelstva obce Rasošky ze dne 7.2.2023 

 

Zastupitelstvo obce Rasošky schvaluje:  

 

1.  Program jednání:  

Pro – 7, proti - 0, zdržel se – 0 

2.  Zapisovatele i ověřovatelé:  

Pro –7, proti - 0, zdržel se – 0  

3.  Smlouvu o budoucí smlouvě VB č. IV-č. IV-12-2025194/04 z ČEZ, a.s. 

           Pro – 7, proti - 0, zdržel se – 0 

4. Darovací smlouva s Městskou knihovnou v Jaroměři Kč 5.000,-- 

           Pro – 7, proti - 0, zdržel se - 0 

5. Smlouva s Místní akční skupinou Mezi Úpou a Metují, z. s.  

           Pro – 7, proti - 0, zdržel se – 0 

6.  Rozpočtové opatření č. 2 ve výdajích 72.050,-- 

           Pro –7 , proti - 0, zdržel se – 0 

7. Výpověď smlouvy na služby pověřence GDPR pro obec a Základní a mateřskou školu. 

          Pro – 4, proti - 0, zdržel se – 3 (Rezek,  Ing. Bc Rejl,  Markéta Alinová) 

8. Požadavek Ing. Bc. Rejla o navýšení členů kontrolního výboru o pana Zbyňka Kleina a pana     

Petra Morávka 

         Pro – 7, proti - 0, zdržel se – 0 

 

II.  Zastupitelstvo obce Rasošky neschvaluje:     

 

III.              Zastupitelstvo ukládá:                                                          

 

IV.  Zastupitelstvo bere na vědomí:  

Rozpočtové opatření č. 1  

 

 

 

 

Starosta obce Rasošky: Oldřich Rezek …………………… 

Ověřovatelé : Ing. Martina Krystová    ……………………... 

                      Petr Pilař                          ……………………… 

Zápis byl vyhotoven v obci Rasošky dne 8.2.2023 

Hana Uždilová ………………… 

 

 

 


